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Abstract:

The political system is trying to find a measure of understanding and the General Agreement
between it and the community gives him the capacity and efficiency in the movement, the impact and
implementation of public policy, system uses the potential of the production of wealth in society.
Therefore, we find a number of political and administrative institutions is the institutional construction
of the State and to ensure, through community partnerships, leading to sustainable development.

Resume:

Le systéme politique est d'essayer de trouver une mesure de la compréhension et de I'Accord
général entre elle et la communauté lui donne la capacité et I'efficacité dans le mouvement, l'impact et
la mise en ceuvre des politiques publiques, le systeme utilise le potentiel de la production de la richesse
dans la société. Par conséquent, nous trouvons un certain nombre dinstitutions politiques et
administratives constitue la construction institutionnelle de I'Etat, et d'assurer, par des partenariats
communautaires, qui méne vers le développement durable.
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